
Algemene vergadering

Verslag

Vergadering van 23 september 2021

Aanwezig: Axel, Babet, Bram C., Bram S., Caro, Jason, Jelle, Joep, Kevin, Robbe, Sabrine, Siebrig,
Sofie, Ward (tot 17:00), Zander

Waarnemer: Marjorie, Dries, Wout, Jasper, Nathan B., Aram, Michiel, Ruben, Staf, Karel, Egon

Verontschuldigd: Eva, Tom, Ruben V.

Afwezig: Bo

De vergadering wordt geopend om 15:14.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag is nog niet nagelezen en kan nog niet goedgekeurd worden.

Goedkeuring herbegroting

Algemene werking

Dingen die erbij zijn gekomen zijn halftime en fulltime van vorig jaar. Ze worden gefinancierd door Eclipse maar
wij zullen het organiseren. De kilometervergoeding is veranderd. Sponsoring Eclipse is het geld dat we van Eclipse
krijgen om nog bepaalde inhaalactiviteiten te organiseren.

De HOKO massacantus en TD zijn beiden op -€200 inbegroot. In verleden jaren draaiden deze activiteiten vaak
positeif, het wordt aangepast naar -€100.

De huur van de Alma is hetzelfde gebleven, de vaten zijn €4/vat duurder geworden.

Bar zou de post-24 urenbar samen met de andere Scienticakringen willen organiseren.

BR heeft nu €10.000 (i.p.v. de €5500 van presidiumweek) aan sponsoring inbegroot. Er is al €7.600 gefactureerd
en er zijn al contacten gelegd met andere bedrijven voor verdere sponsoring.

Beheer

Nog geen uitgaven.
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Cantus

Niets veranderd. Ze moeten de prijs van de vaten nog nagaan. Er moeten ook nog 2 zwanenzangen worden
toegevoegd.

Er staat 1 duocantus inbegroot maar er zal misschien een tweede doorgaan, deze wordt nog extra inbegroot.

Communicatie

De kalender is duurder uitgevallen dan was inbegroot.

Beheerraad heeft voorgesteld om het logo van bedrijven op onze kalender te drukken en er geld voor te vragen,
dit wordt meegenomen voor de volgende kalender.

Cultuur

Niets aangepast.

Cultuurreis

Niets aangepast.

EJW

Er is korting geregeld voor de ijsjes van het Galetje, exacte korting is nog niet helemaal zeker.

GAK

Van Beheerraad hebben we de opmerking dat €60 voor sinterklaas wat weinig is, dus hebben €20 extra inbegroot.

Beheerraad heeft ook de opmerking gegeven dat we de mensen die komen naar de spelletjesavond in Demospel
een gratis drankje aanbieden.

Investeringen

De €50 die inbegroot was voor een nieuwe microgolfoven is weinig, dit wordt aangepast naar €100. De herbruikbare
bekers voor de groepsaankoop met LOKO (€300) worden nog toegevoegd. De nieuwe sporrtruitjes (€150) worden
nog toegevoegd.

Onderwijs

De zij-instromersreceptie wordt onder onderwijs gezet i.p.v. onder presesduo.

Onvoorziene kost

Er is al €55 uitgegeven aan de copyright boete.

Presesduo

Er is nu €50 inbegroot voor de JV receptie. Dit is een receptie waar 15 JV’s naar komen en de JV-verantwoordelijke
zelf. €50 is wat veel hiervoor, dit wordt aangepast naar €25.
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Scachtenmeester

Niets aangepast.

Secretaresse

Niets aangepast.

Sport

Er wordt €50 meer gegeven voor de eestand van de 24 urenloop. Voor de loopstand wordt er €150 meer inbegroot,
nu is dat dus €2000. Dit is zo omdat Industria had laten weten dat de prijzen voor het materiaal gestegen zijn
(door grondstoftekort).

Webteam

De domeinnamen zijn aangekocht en de bedanking (oud) webteam van Eclipse €20 is inbegroot.

Nu is de begroting 1 keer overlopen en er is €2291,34 over. De begroting wordt nog een tweede keer overlopen
en er wordt gekeken waar we nog geld in willen steken.

• Er wordt nog €15 geinversteerd in een aansteekkoker voor de bbq’s.

• Omdat onze bbq’s kapot zijn worden er nieuwe aangekocht, er wordt €100

• Investeringen:Er wordt €200 gëınvesteerd in een nieuwe box. gëınvesteerd in nieuwe tonnen die we kunnen
verzagen om nieuwe bbq’s van te maken.

• Communicatie: Er wordt nog €50 gëınvesteerd voor extra promotie (bv. posters).

• Communicatie: Prijzen van de winacties van €36 naar €50.

• Communicatie: Bedanking geinterviewden €48 (4 flessen wijn van €12)

• Communicatie: €79,51 voor de stickers.

• Cultuur: Er zal catering regelegd worden voor het Lenteconcert. Hiervoor wordt €400 gegeven.

• EJW: De prijzen van drankje op de Oude markt zijn gestegen, voor EJW @Oude markt wordt er nu 60 keer
€2,50 ingebroot i.p.v. 60 keer €2.

• Investeringen: Er wordt €400 gëınvesteerd voor een nieuwe muziekinstallatie voor de Winabar.

Varia

• Jason: Ik ben nu zo bezig met een andere locatie zoeken voor het kerstdiner. Ik heb hiervoor het KBO-
nummer nodig. Bram S.: Dat staat op de wiki onder beheer.

• Joep: We hebben pas geleden met LOKO sport samengezeten voor 24 urenloop.

• Caro: Ik had eigenlijk nog een soort van voorstel bij communicatie, niet om iets nieuw in te voeren maar
voor Facebook evenementen. Het is tof dat we zo veel mogelijk mensen proberen uit te nodigen, het zou
super handig zijn als we een groep op Facebook aanmaken van Vortex en dan kunnen we zo gemakkelijk
mensen uitnodigen.

• Egon: Ik heb een spion bij Alma en met de hervormingen die nu gaan komen zou het kunnen dat de verhuur
en financiën van de Winabar helemaal herzien gaan worden. Het zou kunnen dat dit het tweede semester al
invloed heeft.
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Rondvraag

• Axel: Ik heb heel veel respect voor grafisch die door alle verplaatsingen van de activiteiten dezelfde banner
1000 keer moest maken.

• Joep: We hebben samengezeten voor de 24 urenloop en de vertegenwoordiger van Apolloon heette Romeo
en droeg geen T-shirt, dat was echt heel stereotypisch.

• Jelle: Die Romeo was niet mis.

• Zander: Bon ja, toch raar dat wij (derdejaars presidium) nu nooit meer een vergadering gaan doen op
EJWiekent of op presidiumweek, dus besef het.

• Jason: AB Inbev zijn echt kwijterds, ik weet niet wat er met de mensen scheelt maar echt zo veel. De ene
zegt iets en de andere zegt aah maar je hebt dat al. Ook al had die persoon met wie ik belde gezegd dat
we geen mobiele tap konden krijgen, had die al wel een fles erbij gestoken, okeee wa?

• Siebrig: Soms als ik bezig ben met de herbegroting en ik kijk naar Zander dan denk ik ’ik zou al het geld
uit cantus en webteam kunnen yeeten en hij zou het niet eens doorhebben’.

• Babet: Ik had tijdens de LOKO AV naar de voorzitter gestuurd dat ik dringend naar de wc moest, hij zei
dat het nog een kwartiertje zou duren. Een half uur later was de AV nog niet gedaan, daarna heeft het nog
een half uur geduurd. Toen ik uiteindelijk wel pipi mocht doen ging Sofie nog eens expres in mijn weg staan
en toen moest ik helemaal omhoog lopen, het duurde echt super lang. En iedereen was zo van waarom is
die griet zo aan het lopen. Zorg dat je zelf de voorzitter bent als je nog eens naar een vergadering gaat.

• Babet: Ik ben echt helemaal geschokeerd nu Zander liet weten dat het mijn laatste vergadering als presidium
is op een EJWiekent of presidiumweek. Ik wens jullie heel veel plezier op de cantus vanavond, ik neem geen
verantwoordelijkheid voor wat ik allemaal doe.

• Caro: Ik ben de Winagenda aan het maken voor het infotonneke en ben vele leuke memes tegengekomen.
Voor de rest nog 1 sad fact, ik was sterretjes aan het kopiëren om de moeilijkheidsgraad aan te geven voor
puzzels, en toen waren ineens al mijn sterretjes verdwenen. Die zitten nog ergens in het document maar ik
kan ze dus niet vinden.

• Robbe V.L.: VTK wil een hackaton doen en ik weet niet hoe veel geld ik moet vragen. Wout: €203,84.

• Sofie O.: Ik vind eigenlijk dat we in de begroting voor presesduo een paar kratjes Nalu moeten kopen.

• Kevin: Om de rondvraag te beëindigen ga ik nog even de saga van Merkator/Geos herhalen. Zoals we weten
hebben ze ons eerste donderdag gestolen. Nu zijn we er gisteren achter gekomen dat een van die kringen
de donderdag van de post 24 urenbar heeft gestolen.

De vergadering wordt gesloten om 17:55.

Sabrine Chentouf (secretaresse)
secretaresse@wina.be
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